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Zápis ze zasedání Správní rady Nadačního fondu Univerzity Karlovy 
 

Datum zasedání: 25.května.2023 
Přítomni: Jan Bičovský, Richard Hindls, Jan Škrha, David Marx, Lenka Rovná, Petra Štanclová, 
Andrej Farkaš 
  
 
Schválení programu zasedání 
Program zasedání byl schválen v následujícím znění: 

1. Schválení zápisu a programu 
2. Informace o běžící výzvě pro středoškoláky a shrnutí výsledků benefice na plese 
UK         
3. Schválení výroční zprávy za rok 2022. 

      4. Benefiční koncert 29.5. 
      5. Různé 

(tichým souhlasem) 
 

1. Schválení zápisu 
K zápisu nebyly vzneseny žádné připomínky. 

Schváleno tichým souhlasem 
 

2. Informace o běžící výzvě pro středoškoláky a shrnutí výsledků benefice na plese UK  
Andrej Farkaš seznámil členy SR s aktuálním postupem ve výzvě pro nadané 
středoškoláky. Informoval o tom, že zatím neeviduje žádné žádosti, no informaci o 
výzvě odeslal na všechny střední školy v Ústeckém a Karlovarském kraji. Bohužel se však 
potýkal s tím, že množství škol nemá na svém webu kontakt na výchovné poradce, 
proto informaci poslal pouze na oficiální maily škol.  
JB podotkl, že výchovní poradci mají své speciální fórum, které by bylo dobré využít na 
rozšíření povědomí. AF se spojí s Davidem Hurným a zjistí jestli by to nešlo využít.  
LR se ptá, jestli by nebylo možné informaci o této výzvě synchronizovat s fakultní 
komunikací směrem k středním školám. Z diskuze vyplynulo, že by se jednalo o náročný 
úkon, protože komunikace na UK se středními školami funguje silně decentralizovaně.  
AF prosonduje existenci kontaktů na střední školy na UK. DM navrhl využít asociaci 
gymnázií, která funguje velmi dobře a udržují aktuální kontakty na gymnázia v ČR.  
JB navrhl spojení se ze spolkem Výluka, který sídlí v Kampuse Hybernská.  
 
AF pak informoval o procese projednávaní žádostí, které správní radu čeká. V případě 
velkého počtu žádostí udělá formální filtr a následně posune žádosti na přečtení členům 
správní rady. Při menším počtu žádostí posune všechny členům SR. Jednotliví členové 
projdou žádosti během července s tím, že SR následně sestaví seznam přibližně 20 
žádostí, ke kterým pak AF najde garanty na fakultách, tak aby finálních 5-10 žádostí (v 
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závislosti na financích z benefičního koncertu) mělo své garanty a posudky do konce 
srpna.  
V září by měli být úspěšní žadatelé informování aby mohli podepsat smlouvy a začít řešit 
svůj projekt. 
 
AF informoval o dražbě zážitků na plese UK a benefici. Celkem se na plese vybralo 
112 483 Kč na tuto výzvu. Fond má také zdroje, které byly převedeny z výzvy Ukrajině. 
Tím pádem by bylo možné tuto výzvu zajistit. Zároveň čeká NF benefiční koncert 29.5, 
který může přinést další zdroje pro tuto výzvu. 
 

(tichým souhlasem) 
 
 

3. Schválení výroční zprávy za rok 2022 
AF informoval o doplnění některých informací do výroční zprávy. Proběhla krátká 
diskuze hodnotící průběh výzvy Ukrajině.  
Členové SR se shodli na tom, že vzhledem na povahu výzvy není vhodné, aby byli 
uvedeny ve výroční zprávě jména příjemců. I když v smlouvě příjemci souhlasili 
s možností uvedení jejich jména, tak v rámci ochrany jejich údajů nebudou jejich jména 
zveřejněna. 
Podobně se rozhodla SR postupovat u jmen dárců, kteří darovali více než 10 000 Kč. 
Budou uvedeny pouze počty darů. AF se spojí s pověřenkyní pro GDPR pro ujasnění 
zveřejňování jmen pro potřeby dalších výročních zpráv. 
V případě výzvy pro ÚJOP se AF spojí se zástupci ÚJOP ohledně výzvy, kterou na konci 
roku zprostředkoval NF tak, abychom dostali do výroční zprávy 2023 konkrétní využití 
vysbíraných prostředků.  
AF informoval o finanční rozvaze fondu, která je sumárně uvedená ve výroční zprávě. 
AF také uvedl, že sice zatím je nutné finanční rozvahu dělat ručně, tak se proces výrazně 
zjednoduší díky systému Darujme, který drží evidenci darů a dárců.  
SR se rozhodla pro schválení výroční zprávy ve smyslu diskutovaných úprav. 
 

Schváleno ve smyslu diskutovaných úprav; 5-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
 

4. Informace o benefičním koncertu NF UK 29.5 
AF poděkoval Petre Štanclové a Viktorovi Neuwirthovi za pomoc s organizací koncertu. 
Na koncertě budou dva projevy – projev paní rektorky a viceprezidentky Harvardu Kláry 
Jelínkové. Poté bude krátký rozhovor s AF, který představí vizi fondu a aktuální výzvu.  
JB podotkl, že by bylo dobré, pokud by paní Jelínková ve svém projevu odkázala na NF 
a mohlo se to propagovat. Dostaneme přepis projevu, takže budeme se na něj vědět 
odkazovat. Bude s ní taky rozhovor do UK Forum a tam by mohl zaznít taky dotaz na NF. 
Poté pak následuje samotný koncert opěrní pěvkyně Simony Šaturovej. NF QR kód na 
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dary byl v pozvánce a bude taky v programech. AF připravil QR kódy na stoly, které 
budou po koncertě v prostorech Karolina. AF věří, že se vybere podobná částka jako na 
plese UK.  
 

           (tichým souhlasem)  
 

5. Různé 
JB shrnul nový vizuál UK a myslí si, že by NF byl ideálním adeptem na adaptaci nového 
vizuálu UK. Členové SR byly tomuto nápadu nakloněny.  AF zjistí podrobnosti o 
možnostech spolupráce s grafikami OVV.  
JB také navrhnul možnost spolupráce s e-shopmi UK, kde by lidé mohli přímo přispět 
na NF k nákupu. AF si nemyslí, že by to byl dobrý nápad kvůli vyúčtování darů. Souhlasí 
pak s propagací na různých univerzitních stránkách, no dary by měli být procesovány 
přes jeden systém.  
V tomto bodě proběhla také krátká diskuze o termínu následujícího zasedání – 29.6..  
 

 
 

 
Zapsal: Andrej Farkaš, tajemník 
Schválil: Jan Škrha, předseda 
 


